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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ugye az új igazgató és nem egy riporterből lett 
államtitkár fog dönteni a jövőben is a Duna–Ipoly Nemzeti Park ügyeiről?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  telex.hu  portálon  található  „Nem  politikai  tisztogatás  áldozata  lett  a  nemzeti  park
keresztényüldözéssel megvádolt igazgatója„ című cikkben azt írják, hogy „Füri András, a Duna–
Ipoly Nemzeti Park igazgatója már régebb óta tervezte távozását a posztjáról, információink szerint
a Menczer Tamás államtitkárral is vitába keveredő, sőt keresztényüldözéssel megvádolt vezető nem
politikai tisztogatás áldozata lett.”:

„Forrásaink  szerint  a  természetvédelmi  területen  a  jogszabályok  ellenére  felállítani  tervezett
feszület  körül  kialakult  polémia  legfeljebb  csak  meggyorsította  a  szakember  döntését.  Az
Agrárminisztérium a  Telex  kérdésére  azt  válaszolta:  Füri  András  egészségügyi  állapotára  való
tekintettel már több mint egy évvel ezelőtt kérte a felmentését. A természetvédelmi ágazatban jártas
forrásaink szerint Füri utódja sem politikai kinevezett, hanem a szakmában elismert vezető.

Január 1-jétől új igazgatója van a Duna–Ipoly Nemzeti Parknak (DINPI), Selmeczi-Kovács Ádám
személyében. A hírt látva reflexből sokan arra gondolhattak: azért került új vezető a park élére,
mert az előző igazgató, Füri András kormányzati támadás célkeresztjébe került.

(…)

A  nemzeti  park  működésére  és  a  természetvédelmi  ágazatra  rálátó,  egymástól  független
megszólalók azt is hangsúlyozták: lehet, hogy a keresztügy volt az utolsó csepp a pohárban Füri
számára,  de  az  igazgató  már  régóta  tervezte,  hogy átadja  a  posztot,  tehát  most  nem politikai
tisztogatás történt.

A  helyére  kinevezett  Selmeczi-Kovács  Ádámról  pedig  egyöntetűen  azt  mondták:  emberileg  és



szakmailag is kiváló vezető kerül vele a szervezet élére, aki közel 15 éve dolgozik a nemzeti parknál.
Volt, aki azt állította, Füri egy ideje le akart mondani, de nem volt megfelelő ember, aki vállalta
volna az igazgatói tisztséget. Más azt is hozzátette: a park igazgatói széke azért sem túl népszerű
pozíció,  mert  ott  könnyen politikai  konfliktusok szereplőjévé válhat  az ember,  akkor is,  ha nem
akarja, és előfordulhat, hogy túlzottan sok kompromisszumot kell kötnie.”

 

Kérdezem Önt:

Ugye az új igazgató és nem egy riporterből lett államtitkár fog dönteni a jövőben is a Duna–Ipoly
Nemzeti Park ügyeiről?

 

Budapest, 2024. január 5.
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